

Date 13/10/2020

To. Boursa Kuwait

**Subject: First Meeting of the bondholders' Association of NIND of KD 30M- maturity date: 11<sup>th</sup> February 2025**

We would like to inform you that NIND has after noticed CMA, called the Bondholders of the aforementioned Company (KD 30M, issued on 11<sup>th</sup> February 2020 due on 11<sup>th</sup> February 2025), to attend the first meeting of the bondholders' association on Wednesday 28/10/2020 at 11.00am at the company's premises in Shuwaikh-Jahra Road Interchange with international Airport Road, front of Kaifan telephone exchange office at Forth floor to discuss the two topics listed in the agenda as follows;

- 1- Discus and approve the articulated of association of Bondholders' Association of NIND.
- 2- Elect the legal representative of the Bondholders Association and identify his authorities.

If the legal quorum for the meeting is not fulfilled on the said date, it is postponed to Tuesday 3/11/2020 at 11.00am at the same place mentioned above.

Therefore, kindly promulgate the above provisions on BOURSA Kuwait website by virtue of article 12-44 of Model 11 of Executive bylaws no. 7 for 2010.

Sincerely,

Ahmed M. Hassan

Chief Executive Officer



Attached the announcement for the invitation for the first meeting of bondholders' association.



دعوة لحضور الاجتماع الأول لهيئة حملة سندات  
شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.ع.  
بقيمة 30 مليون دينار كويتي - استحقاق 11 فبراير 2025

يسر شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.ع دعوة السادة حملة السندات المشار إليها أعلاه للاجتماع في تمام الساعة 11.00 من صباح يوم الأربعاء الموافق 2020 /10/28 بمقر مجموعة الصناعات الوطنية القابضة الكائن في منطقة الشويخ تقاطع شارع الجهراء مع طريق المطار الدولي مقابل سنترال كيفان الدور الرابع، وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

- 1) مناقشة واعتماد النظام الأساسي للهيئة الموحدة لحملة السندات لمجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.ع.
- 2) انتخاب الممثل القانوني لهيئة حملة السندات وتحديد صلاحياته

وفي حالة عدم اكتمال النصاب القانوني لصحة انعقاد الاجتماع في التاريخ المذكور، يؤجل الاجتماع إلى انعقاد ثان وذلك في تمام الساعة 11.00 من صباح يوم الثلاثاء الموافق 2020/11/3 بمقر المجموعة المذكور أعلاه. علما بأن نسخة مقترح النظام الأساسي للهيئة الموحدة لحملة السندات متوافرة من خلال التواصل على البريد الإلكتروني [general@hossamlegal.com](mailto:general@hossamlegal.com)